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משה פוזיילוב: אני חושב שהמו"מ לשחרור חטופים הולך לאן שצפינו. חמאס לא שואף לחסל את

על לוותר  וצריך  הביתה  הולך  שהוא  בכך  יסתיים  הזה  הקונפליקט  כל  שאם  מבין  והוא  עצמו 

השליטה שהוא עבד עליה כל השנים, אז בעצם נסתם הגולל על העתיד של הארגון והם לא יעשו

את זה בהתנדבות. הם יגיעו עד הנקודה שהם מאמינים שיוכלו לשרוד אחריה. להחזיר את כל

החטופים זה משהו שהם לא יהיו מוכנים לתת, כי השלב שאחרי זה כולל את העלמות חמאס.

שחשוב חושב  אני  הזה.  הארגון  על  ואמין  משמעותי  איום  שמהווה  מהלך  לייצר  חייבים  אנחנו 

לנסות למצות את העסקאות עד הקצה. החזרה של כל בן ערובה זה סוג של נס אבל אין לי ספק

שזה לא יקרה עד הסוף.

הראיון התקיים בערוץ 14, בתאריך 17.03.2025.
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